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Stine Sloth Nikolajsen

Fra: René Alsløw [gabriell4@hotmail.com]
Sendt: 5. marts 2015 18:28
Til: kommunen
Emne: Stine Sloth Nikolajsen. Sags id.: 14/10572.  Del 2.

Her er flere billeder som viser hvor synligt den vil blive. 

Det kan ikke påståes at den nævnte mast ikke vil blive en synlig øjengene for området, og disse billeder er 

kun taget tæt på. 

 

Fredericia Kommune vurderer umiddelbart, at afstanden fra gittermast til skel ikke vil medføre væsentlige 

gener for de omkringliggende ejendomme. 

 

Hvis dette er den generelle mening udfordrer jeg jer med at stille et objekt af samme højde op og så igen 

sige at det ikke vil indføre nogen væsentlige gener, 

Alternativt kunne en ballon fastgjordt til jorden opsendes i den nævnte højde med tekt og pressen kunne 

inviteres. 

Jeg under mig ligeledes over udtyngning af det fredede skovområde, er det ikke regler for skel eller andet 

som gør opsætning af sådan klods op af det i strid med regler, 

ellers ser vi i området også frem til den nyplantning som mangler i det fældede område pga de øgede 

støjgener, hvilket vi har brev på at Kommunen kommer ud og behandler. 

 

Mvh René Alsløw 

   



2

  

 

   



3

  

   



4

  


